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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z interwencj¹ cz³onków Rady Miejskiej w Kêtach zwracam siê z zapytaniem o mo¿liwoœæ

umieszczenia inwestycji o nazwie „Beskidzka Droga Integracyjna” na liœcie zadañ, których realizacja
rozpocznie siê po roku 2013.

Budowa przedmiotowej drogi jest przedsiêwziêciem, z którym zwi¹zane s¹ olbrzymie oczekiwania do-
tycz¹ce usprawnienia komunikacji. Interes lokalny, a tak¿e kierunek przyjêtej polityki transportowej
w regionie, wskazuj¹ na koniecznoœæ jak najszybszego powstania tej drogi. Rozwój gospodarczy spowo-
dowa³, ¿e natê¿enie ruchu na naszych drogach wzros³o równomiernie na ca³ej d³ugoœci do granic mak-
symalnej przepustowoœci.

Blokowanie tej kluczowej inwestycji sprawi, ¿e jedyne rozwi¹zanie problemu bêdzie od³o¿one w cza-
sie byæ mo¿e na wiele lat i spowoduje dalsze powstawanie korków, zwiêkszenie natê¿enia ha³asu, zanie-
czyszczeñ oraz zahamowanie rozwoju gospodarczego.

Z wyrazami szacunku
S³awomir Kowalski




